
 

 
 

 

Styrelsemötesprotokoll från 2020-09-22 vid falu bridgeklubbens lokal 

 

Närvarande: (de med fet skrift) 

GT-Gunnar Tunkrans, ordf. 

LT-Lars Thuresson, v ordf. 

EC-Efrem Cachrimanidis sekr. 

AC-Ann Christin Cachrimanidou, ord medlem 

AJ-Annika Johansson, kassör 

MHA- Maria Hols Andre´ord medlem 

IB- Inger Backlund, Suppl 

JF-Joyce Fahlstad, Suppl 

 

 

Dagordning 

Den utskickade dagordningen godkändes. 

 

Föregående mötesprotokoll  

Protokollet från föregående möte godkändes. Det skulle ha stått tisdag den 22 september och 

ej torsdag, dagen för styrelsemötet. 

 

Ekonomi 

AJ presenterade klubbens ekonomi tom september 2020.  

Årets underskott hittills är på drygt 30.000 kr p g a missade spelintäkter och medlemsavgifter. 

Försäljning av Restaurang-chansen pågår. De som är kvar ligger på bordet där brickorna 

brukar ligga. 

Det finns även Restaurang-chanser i digital form som app. i telefonen som Ni kan köpa.  

Det är viktigt att alla försöker sälja de som är kvar för att få bättre ekonomi för klubben. 

Det är 22 medlemmar som inte har betalat medlemsavgiften för innevarande år.  

Medlemmar uppmanas att betala in det även om de gör det efter sista augusti. 
 

Spelprogram 

Vi börjar spela på Falu Bridge Klubb söndagar och tisdagar. 

Max antal par 12. Först till kvarn gäller. Söndagsspelet fortsätter, efter ett 

uppehåll på grund av låg antal par, med förhoppning att minst 4 bord kommer 

att spela.  
GT. Vi beställer 4 och 6 bordssatser brickor och använder de som behövs. 

Vi spelar simultantävling nästa tisdag. 6 klubbar är anmälda enligt Rogert. 

 

Åtgärder p g a covid-19 

Medlemmar får komma till klubben bara om de är friska enligt folkhälsomyndighetens 

rekommendationer. Man håller avstånd och undviker ansamling vid entrén.  

 

Så fort man kommer in går man och sätter sig vid ett bord och väntar på att spelet börjar. 



Nord sköter bridgemate och Syd brickorna. Öst väst kommer att flytta sig efter varje rond. 

Bridgemate avtorkas av Nord med sprit efter avslutat spelrond. 

För att undvika närkontakt hämtas kaffet som serveras i kaffekoppar i lugn takt till var och en. 

 

 

Ansvarsfördelning 

EC ansvarar för beställning/volymvaror/sällanköp 

AC skall ansvara för köksdelen samt städ av köket, om hon kan få hjälp med inköp av varor. 

LT tar hand om försäljning och priser. 

AJ sköter bridgeutrustning 

MHA ansvarar att övriga städinsatser bli gjorda 

GT tar hand om underhåll som anses nödvändigt och beställning av brickor samt även 

ev.trivsel aktiviteter. 

JF sköter överenskommelse med Home made samt städuppföljning. 

 

 

Nybörjarkurs 

Nybörjarkursen föreslås börja i oktober i år med max antal deltagare på 14 personer. 

GT säger att vi skall ha en ny nybörjar kurs även efter årsskiftet för de anmälda som inte kan 

eller vill börja i oktober plus eventuell nya. 

 

.  

Övriga frågor  

EC+ AC fick en nyckel från AJ. 

 

Kommande styrelsemöte 

Nästa styrelsemöte kommer att hållas tisdag den 27 oktober 2020 kl. 17.00 i bridgelokalen. 

 

 

 

Vid protokollet: 

 

………………………………………………. 

Efrem Cachrimanidis, sekr. 

 

Justeras: 

 

………………………………………………. 

Gunnar Tunkrans, ordf. 

 

 

 

 

 

 
 


